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MÓRAHALOM. A növényvédelemről 
szóló törvény alapján a földhasználók 
június 30-áig kötelesek a parlagfű vi-
rágzását megakadályozni, és ezt köve-
tően az állapotot folyamatosan fenn-
tartani. A Szegedi Körzeti Földhivatal 
arra kéri az érintetteket, hogy ameny-
nyiben valaki környezetében több éve 
elhanyagolt, parlagfüvei fertőzött te-
rületről tud, úgy a földrészlet helyrajzi 
számát a hivatalhoz jelentse be. 
- A Móra Ferenc Általános Művelődési 
Központ végzős tanulói szombaton 10 
órakor búcsúznak iskolájuktól. A há-
rom általános iskolai végzős osztályon 
kívül a 14. osztály fizioterápiás asszisz-
tens hallgatói is ekkor ballagnak - ösz-
szesen 87 diák hagyja el a mórahalmi 
iskola padjait. A virágátadásra a roko-
noknak és barátoknak 9-től háromne-
gyed 10-ig van lehetőségük. 

ÖTTÖMÖS. Iskolai játszóterek felújítására 
közös pályázatot nyújtott be Öttömös és 
Ásotthalom önkormányzata a Dél-alföldi 
operatív programhoz. A megyei önkor-
mányzat köztéri játszótérpályázatán pe-
dig nyert a település, 960 ezer forintot 
kapnak elképzeléseik megvalósításához. 

PUSZTASZER. Az alkotóházban július 
l-jétől július 28-áig hatnapos festőtábo-
rokat szerveznek festőművész oktatá-
sával 12-14 éveseknek. Lesznek kézmű-
vesek is és a résztvevők bejárják a kör-
nyék nevezetességeit lovas kocsin. 
Részvételi díj 18 ezer forint. Jelentkezés: 
62/276-534 vagy 30/482-5681 telefon-
számon Nagy Józsefné Pintér Eszternél. 

RÖSZKE. A Domaszék Röszke ÁMK 
Röszkei Altalános Iskola nyolcadik osz-
tályos diákjai június 14-én 10 órakor 
búcsúznak az iskolától, tanáraiktól, di-
áktársaiktól. A ballagási ünnepségre a 
sportcsarnokba várják az ünneplőket. 
- Vasárnap rendezik a hagyományos 
Szent Antal-napi búcsút. Szentmisével és 
vidám forgataggal ünnepelnek. A közel-
múltban megnyitott Paprika Park is egész 
nap nyitva tart, ahol kedvezményes tár-
latvezetéssel várják az érdeklődőket. 

SZATYMAZ. Az önkormányzat és a műve-
lődési ház június 15-én 15 órától Dankó 
Pista születésének 150. évfordulója tisz-
teletére ünnepséget rendez. Köszöntőt 
mond Kormányos László polgármester, 
Telekné Tóth Anna, a Dankó Pista Ala-
pítvány kuratóriumának elnöke és Pál 
mai József helytörténész. 15.30-kor kez-
dődik a művelődési ház névadó ünnep-
sége, a Dankó-emléktábla koszorúzása 
és kiállítás megnyitó. Dankó-nótákat 
énekel a szatymazi Barackvirág Népdal-
kör. 17 órától ünnepi nótaest, közremű-
ködik Bakró Lajos és cigányzenekara, 
Kátay Zsuzsa és Bokor János énekesek. 

SZEGED. A Szegedi Tudományegyetem 
Hispanisztika Tanszéke és a Buenos 
Aires-i Magyar Ház közötti többéves 
kapcsolat és együttműködés eredmé-
nyeként 166 kötetből álló ajándék érke-
zett az egyetem központi könyvtárába. 
Köztük például Mindszenty bíboros 
Visszaemlékezéseit spanyolul, Martin 
Fierrót pedig Vér Andor fordításában 
magyarul olvashatjuk. Könyvészeti rit-
kaságokkal a sokszínű argentínai ma-
gyar könyvkiadás meglepően gazdag 
gyűjteménye érkezett Szegedre. 

ÜLLÉS. Az alkotóház szombatonként 
15-töl 18 óráig kötetlen foglalkozással 
várja az érdeklődőket. 

ZS0MBÓ. Az Olimpiai Arcképcsarnok so-
rozat júniusi vendége Szekeres Pál para-
limpiai bajnok vívó lesz. A közönségta-
lálkozó ma 18 órától lesz a József Attila 
Közösségi Házban. A belépés díjtalan, 
minden érdeklődőt várnak. Szekeres 
Pál az 1988-as szöuli olimpiai bronzér-
mes tőrcsapat tagja volt. 27 évesen 
1991-ben a világranglista élén állt, és jó 
reményekkel várta a barcelonai olimpi-
át. Ekkor azonban egy autóbaleset mi-
att kerekes székbe kényszerült. Később 
világ- és olimpiai aranyakat nyert kere-
kes székes vívásban. 
- A Kós Károly Altalános és Alapfokú 
Művészeti Iskola képző- és iparművé-
szeti ágazatának év végi kiállítása lát-
ható a közösségi házban. 

céggel folytatott tárgyalások eredmé-
nyéről. A Démász kommunikációs 
igazgatója, Kovács Krisztina elmond-
ta: a polgármester már korábban 
megkereste őket az alternatívák ki-
dolgozása érdekében. 

A városüzemeltetési bizottság elnö-
ke, Kalmár Ferenc (KDNP) az ülés előtt 
elfogultságot jelentett be. A Démász-al-
kalmazott képviselő véleményt nem 
mondott, nem is szavazott, csak leve-
zette az ülést. Mintegy ötven lakos volt 
jelen, a Démász képviselői és a képvi-
selő-testület néhány tagja. 

Szente Magdolna, az SZTE élettani 
tanszékének egyetemi tanára külön-
böző tanulmányokra hivatkozva a 
magasfeszültségű vezeték potenciális 
rákkeltő hatására hívta fel a figyelmet. 
Legtöbbször egy újszegedi jogász szólt 
hozzá, ő javasolta a vezetékjog 
ügyészségi felülvizsgálatát. Egy másik 
lakó szerint nemcsak ők, de mindenki 
fél a nagyfeszültségű vezetékektől, 
ezért az ingatlanok értéke mindenkép-
pen csökken. Még akkor is, ha a féle-
lem alaptalan. 

A Démász képviselői hangsúlyoz-
ták: a vezeték előbb volt ott, mint a 
házak. A lakók részletesebben ki nem 
fejtett engedetlenségi mozgalommal 
és perrel fenyegetőztek. A több mint 
kétórás ülés végén a bizottság tagjai 
rövid, zárt ülést tartottak, majd nyil-
vánosan szavaztak. Ekkor szakadt el a 
cérna a lakóknál és kezdték szidni a 
bizottság tagjait. 

2 9 A VÁROS V É L E M É N Y E . Botká László 
polgármester lapunkkal közölte: a 
város álláspontja a z , hogy a h e t v e -
nes években épült vezeték mindig 
120 kilovoltra volt tervezve, és e n -
nek megfelelően állapították meg a 
védőtávolságokat is. A z i n g a t l a n -
áraknak a polgármester szerint e l -
sősorban a témával kapcsolatos 
sajtóhírek sokasága árt. 

Hárommázsás faág z u h a n t 
a halászcsárda teraszára 
Közel 8 méteres, 3 mázsás j u h a r f a á g 
z u h a n t tegnap a szegedi Roosevelt 
téri halászcsárda teraszára. Csak a 
szerencsén m ú l t , hogy nem t ö r t é n t 
tragédia. Frank Sándor csárdagazda 
már tavasszal jelezte a k ö r n y e z e t -
gazdálkodási k f t . - n e k , vizsgálja meg 
a kerthelyiség f á i t , de eddig semmi 
sem t ö r t é n t . 

A VÁROSÜZEMELTETÉSI BIZOTTSÁG N E M A LAKÓK KÍVÁNSÁGA SZERINT SZAVAZOTT 

D ü h ö s ű j s z e g e d i e k a v á r o s h á z á n 

S Z A B d C . SZILÁRD 
Május közepén írtunk arról, hogy a 
szegedi Székely soron minden előz-
mény nélkül rázuhant egy szegedi ta-
xisofőr autójára egy tölgyfa. Bor-
csiczky László élete centiken múlott, 
bordái és az állkapcsa sérült meg. Kí-
sértetiesen hasonló eset történt teg-
nap késő délután a belvárosban: a 
Roosevelt téri halászcsárda teraszára 
zuhant egy közel 8 méteres, 3 mázsás 
juharfaág. 

- Óriási robajt hal lot tunk, amire 
mindenki kirohant az épületből a te-
raszra. A ha ta lmas ágat csak egy kis 
csonk tartotta. Ez volt a szerencse, 
mert így csak a gallyak csapódtak a ^ 
napernyőknek , amelyek valame-
lyest felfogták a faág zuhanásá t -
idézte fel a történteket Frank Sándor 
mesterszakács, aki nem érti, hogyan 
törhetett le a súlyos ág szélcsend-
ben, szikrázó napsütésben. Az étte-
rem tula jdonosa e lmondta: szeren-
csére nem volt telt ház a teraszon. A 
balesetben senki sem sérült meg, 
egy vendégük vállát súrolta egy vé-
konyabb ág. A lezuhant faág ugyan-
akkor összetörte a kerítést és né-
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hány napernyőt . A tűzoltók húsz 
perc alatt feldarabolták a mázsás fa-
ágat, és egy órán belül újra üzem-
szerűen működött a terasz. Frank 
Sándor e lmondta , hogy tavasszal a 
közeli Béla utcában zuhant egy ha-

ta lmas faág a járdára , és náluk is le-
tört egy kisebb ág a szélviharban, 
ami után kérték a Szegedi Környe-
zetgazdálkodási Nonprofit Kft.-t: 
vizsgálják meg a környék és a kert-
helyiség fáit, de eddig semmi sem 

történt . Szabó Ferenc ügyvezető 
igazgatót tegnap szerettük volna 
megkérdezni , hogy a bejelentés után 
miért nem lépett a környezetgazdál-
kodási kft. , de lapzártánkig nem ér-
tük el te lefonon. 

Elszakadt a cérna a z újszegedi l a k o -
soknál a városüzemeltetési bizottság 
tegnapi ülésén. Szégyelljék m a g u -
kat! - kiabálták a városháza d í s z t e r -
mében a bizottság t a g j a i n a k . A téma 
a Töltés utca felett á t h a l a d ó 120 k i l o -
voltos vezeték v o l t . 

0 0 N D A ZSUZSANNA 
Éppen azt nem szavazta meg tegnapi 
ülésén a városüzemeltetési bizott-
ság, amelyet a városházán össze-
gyűlt újszegediek a leginkább akar-
tak. Szégyelljék magukat! - kiabál-
tak a dühös lakók, néhányan ennél 
durvább véleményt is mondtak . Vé-
gül volt, aki bevágta maga után a 
díszterem aj taját . A téma a Töltés ut-
ca felett á tha ladó 120 kilovoltos ve-

zeték volt. A vezeték a hetvenes 
években épült, 120 kilovoltra tervez-
ték, de eddig csak 22 kilovolttal üze-
meltették. A Démász Zrt. szerint 
azonban a terület fejlődött, több 
áram kell, nekik pedig törvényi köte-
lezettségük szolgáltatni. 

Az érintett lakók azt akarták elér-
ni, hogy Botka László polgármester 
kezdeményezze a vezetékjogi enge-

dély felülvizsgálatát. Ez az, amit nem 
szavazott meg a bizottság. Igent 
mondtak viszont a következőkre: a 
Démász és a polgármester folytasson 
tárgyalásokat lehetséges alternatí-
vákról, egy kirendelt szakértő állapít-
sa meg a várható élettani hatásokat , 
aktualizálják az építési szabályzatot 
az érintett területen, valamint július 
1-jéig a polgármester tájékoztasson a 

A víz az asztaluk 
A p r ó J u h á s z János (Független Városi S z ö v e t s é g - M a g y a r Egyesület), a bizottság 
egyik tagja kifogásolta, h o g y nincs j o g k ö r ü k m e g a k a d á l y o z n i a 
feszültségnövelést és egyébként is „ h a s e m m i h e z sincs j o g u k , akkor a Démász 
miért h o z z a a bizottság elé az áremelési j a v a s l a t a i t " . A Démász n e m h o z z a -
közölte vele a t ö b b i tag. A k k o r mi mit h a g y u n k jóvá? - kérdezte A p r ó J u h á s z . 
Például a vizet - t u d t a m e g a képviselő. 
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